
 

 

PROTOKOLL FRA STYREMØTE 

 

Møtenummer 1/ 2024 

Dato 25.01.24 

Tid Kl. 19.00-21.00 

Sted Bjelland grendehus 

 

Navn Rolle Tilstede Forfall 

Ingvild Rosseland Styreleder x  

Svein Terje Rosseland Nestleder x  

Sissel Vrålstad Styremedlem/ Kasserer x  

Kristoffer Sølvskar Styremedlem x  

Anne Synnøve Aasen Styremedlem x  

Rune Trygsland Vara   

Atle Haugland Vara   

 

 

Styreleder åpnet styremøtet. Det ble ikke fremmet innvendinger til innkallingen eller saklisten. Det er 

ingen habilitetsinnsigelser.  

  



 

 

1 V Godkjenning av protokoll fra 26.10.23 

Protokollen er godkjent og signert digitalt i Teams 

Vedtak: Styret godkjente protokollen 

 

 

2 V Kort evaluering julebasar 2023 

• Redusere fra 4 til 3 trekninger 

• 7 farger ble utfordrende å selge ut  

• Fokus på gevinster til bøkene (spons) 

• Kiosksalg – lite salg. Vurdere innkjøp og endringer 

• Vippsbutikk fungerte fint 

• Wifi utbedret - påloggingsinfo må annonseres bedre 

• Trekning på skjerm fungerte fint 

• 25 bord m/ 8 stoler ble ikke fylt opp 

• Fordeling av oppgaver for rigg og rydd på forhånd fungerte fint 

• Forberede og organisere loddselgere 

Vedtak: Styret vedtar innspill 

 

 

3 V Tilbud om riving av stolper i den nedlagte lysløypa å Bjelland 

Bakgrunn: Styret fremlegger sak for årsmøte i 2020 om lysløype på Bjelland skal vedlikeholdes eller 

nedlegges jf. årsmøteprotokoll av 25.05.20 sak 6, underpunkt 03/20. Forslag om nedleggelse ble 

vedtatt grunnet snømangel, sikkerhet og betydelig investeringsbehov, men det kom inn forslag om at 

det skulle undersøkes mulighet for tilskudd fra kommunen for å flytte den til Myran. Påtroppende 

styre gikk ikke videre med tilbud som ble innhentet og tilsvarende pris idag vil være betydelig høyere.  

Styret orienterer årsmøtet i 2022 at det skal betales til grunneier ved lysløypa i Bjelland frem til 

lysmastene er fjernet jf. årsmøteprotokoll av 14.03.22 sak 6.2.  

Forslag: Grunneier har gitt idrettslaget tilbud om å påta seg ansvar og kostnader for riving av 

stolpene mot at han kan beholde dem.   

Innspill: Flott tilbud, men det bør utarbeides en skriftlig avtale som tydeliggjør ansvar og 

kostnadsfordeling. Kristoffer sjekker pris for container og Svein Terje har videre dialog med 

grunneier.  

Vedtak: Styret vedtar forslaget med forutsetning at grunneier og idrettslaget enes om ansvars- og 

kostnadsfordeling i skriftlig avtale og at årlig betaling på 1500,- opphører f.o.m 2024.  

 

 



4 O Orientering økonomi v/ kasserer 

Kasserer gjennomgår regnskap og lager forslag til budsjett 2024 som fremlegges årsmøtet. 

Idrettslaget har god økonomi.  

Styret tar orienteringen til etterretning. 

 

 

4 V Innspill til valgkomite 

Styret har gitt følgende innspill til valgkomiteen:  

• Bør ha både leder og nestleder i hver gruppe 

• Oppdatere kontaktinformasjon og valgperiode 

Vedtak: Styret vedtar innspill  

 

 

 

5 V Saker til årsmøtet 

• Dato: Torsdag 21.mars kl. 19.00 - Ingvild legger ut på Facebook senest 1 mnd før 

• Sted: Grendehuset – Ingvild booker 

• Regnskap og budsjett - Sissel 

• Forslag om at kontingent, treningsavgift og utleie Myran for 2024 og 2025 forblir uendret.  

• Gruppeledere sender årsmelding snarest mulig 

• Forslag til æresmedlem: Sverre Haugland – Ingvild inviterer til årsmøtet  

• Forslag til ungdomsrepresentant i styret for 2025 

Vedtak: Styret vedtar forslag som fremlagt 

 

 

6 V Eventuelt 

 

• Behov for innkjøp treningsrommet: Det er rom i økonomien og viktig at det opprettholdes en 

god standard. Legges i budsjett for 2024. Kristoffer henger opp lapp om retningslinjer for 

bekledning.  

• Svein Terje henger opp Vipps lapp på Myran om frivillig betaling for fornøyde skigåere 

• Myransmarsjen blir søndag 3. mars. Svein Terje snakker med Jan og Nancy og informerer 

Sverre om dato. Ikke kiosk på Myran. Svein Terje delegerer påmelding og utlevering av 

premier. Ingvild og Anne Synnøve som backup.  


